
 

  

ZÁPIS Z ČLENSKÉ SCHŮZE MÍSTNÍ AKČNÍ SKUPINY SVATÉHO JANA 

Z NEPOMUKU, 

ZE DNE 29.06.2022 V ŽINKOVECH 

Přítomni: dle prezenční listiny 

Jednání členské schůze zahájil předseda Místní akční skupiny svatého Jana z Nepomuku 

pan Jindřich Jindřich, přivítal zúčastněné a konstatoval, že je fyzicky přítomno 19 členů 

Místní akční skupiny svatého Jana z Nepomuku z celkového počtu 33 členů, tudíž je splněna 

podmínka účasti nadpoloviční většiny členů a členská schůze je usnášeníschopná.  

Adéla Mašková: Představila program jednání členské schůze a vyzvala zúčastněné 

k případnému doplnění. Nikdo z přítomných členů dále neučinil návrh na doplnění či změnu 

programu. 

1. Výsledek hospodaření a výroční zpráva za rok 2022 

2. Volby do výběrové a revizní komise 

3. Ukončení členství neaktivním členům MAS SJN 

4. Akční plán Operační program Zaměstnanost+ 

5. Výzva PRV v rámci přechodného období – informace 

6. Informace o činnosti  

7. Diskuse 

Výsledek hlasování o programu jednání členské schůze: 

pro: 19                                                   proti: 0                                          zdržel se: 0 

Členská schůze schválila program jednání členské schůze. 

 

1. Schválení výsledku hospodaření za rok 2022 

Iva Přibáňová: představila přítomným výsledek hospodaření, viz Rozvaha a Výsledovka + 

výkaz zisku a ztráty. I letos jsme v pořádku prošli auditem účetní závěrky za rok 2021 viz 
https://www.masnepomucko.cz/vyrocni-zprava-2021 

Adéla Mašková doplnila informaci o stále aktivním úvěru (kontokorent), který je čerpán 

na předfinancování projektových etap a provozu jako celku. 

Předseda spolku pan Jindřich uvedl, že díky práci na projektech se spolek může obejít 

bez návratných finančních výpomocí od obcí. V minulosti to bylo docela složité, to 

s jednotlivými obcemi vyjednávat.  

V domě čp 100 se zatím opravují kanceláře a spodní patro, je vyměněné topení a 

podlaha. Nějaké práce nás ještě čekají, ale lze říct, že příští členská schůze již bude 

probíhat v našem novém pracovišti.  

https://www.masnepomucko.cz/vyrocni-zprava-2021


 

  

 

 

Adéla Mašková dala prostor pro dotazy k výsledku hospodaření. 6ádné dotazy nebyly vzneseny.  

Hlasování o schválení výsledku hospodaření za rok 2021 

Pro: 19                                             proti: 0                               zdržel se: 0 

 

2. Volba členů revizní a výběrové komise 

Předseda Ing. Jindřich Jindřich jmenoval volební komisi ve složení: 

1. Veronika Grossová 

2. Michal Arnošt 

3. Veronika Sklenářová 

Hlasování o členech volební komise: 

pro:19                                 proti: 0                            zdržel se: 0 

V 17:34 dorazila se zpožděním členka paní Marcela Mašínová 

Nominace do výběrové komise  

Adéla Mašková navrhla, abychom  po zkušenostech s fungováním výběrové a hodnotící 

komise bychom zvolili 9 členů (stanovy ukládají min. 7 členů), usnadní to hodnocení, 

v každé komisi hodnotí max. 3 členové, přičemž nesmí být více než 50 % členů ze stejné 

zájmové skupiny, což je mnohdy složité splnit.  

Hlasování o počtu 9 členů volební komise: 

pro:20                                  proti: 0                            zdržel se: 0 

Navrhovaní kandidáti  

1. Martina Krumpholcová 

2. Marie Bílková 

3. Iva Přibáňová 

4. Soňa Tikalská 

5. Miroslava Brožová 

6. Josef Lank 

7. Michala Jandíková 



 

  

8. Hanka Černohousová – nový člen, se členstvím souhlasí 

9. Štěpánka Kodýdková 

Do Výběrové komise byli zvoleni navržení kandidáti (viz volební lístky a počty hlasů u 

jednotlivých kandidátů) 

Nominace do revizní komise 

Adéla Mašková představila kandidáty do revizní komise. Je někdo, kdo by chtěl revizní 

komisi doplnit nebo nominovat někoho jiného?  

Nikdo z přítomných dále nominaci nedoplnil. 

Navržení kandidáti  

1. Monika Rojová 

2. Václav Bečvář 

3. Dušan Skala  

Monika Rojová počet hlasů: 20  

Václav Bečvář počet hlasů: 20 

Dušan Skala počet hlasů: 20 

Do revizní komise byli plným počtem hlasů zvoleni navržení kandidáti. 

3. Ukončení členství neaktivním členům MAS SJN 

Adéla Mašková navrhla ukončit členství neaktivním členům: Šumavský Angus s.r.o., Jiří 

Tetezeli a Matice sv. Jana z Nepomuku. Neaktivní členové nereagují na mailovou 

korespondenci, neberou telefony, neúčastní se opakovaně členských schůzí, prostě 

nereagují, již pro ně zkrátka není priorita v MAS nadále setrvávat.  Dostanou osobní dopis 

poštou, v případě zváží své členství v MAS a budou chtít nadále v MAS setrvávat, bude jim 

to samozřejmě umožněno. Pokud bude členství ukončeno neznamená to, že nemůžou 

žádat nebo se zapojovat do dalších aktivit MAS. Ukončení členství u neaktivních členů 

navrhujeme zejména z praktického hlediska, abychom byli usnášeníschopní.  

V případě, že se do konce srpna 2022 na osobní dopis neozvou, členství v MAS se jim ukončí.  

Hlasování o postupu schvalování vyloučení členství neaktivních členů: 

Pro: 20                  proti:  0                zdržel se: 0 

4. Akční plán Operační program Zaměstnanost+ 

Adéla Mašková definovala nové paradigma OPZ+:  MAS už nebude moc přijímat výzvy od 

jednotlivých žadatelů, ale je sama nositelem alokace, která činí 10 mil. Kč. MAS si sama 

stanoví aktivity, které bude realizovat.  



 

  

Plánujeme zejména rozšíření aktivit, které už máme vyzkoušené a běží v rámci projektu 

Dycky spolu!.  S městem Nepomuk bylo dohodnuto, že si jako pokračování Do Fénixu 

s důvěrou podá svůj vlastní projekt a my jim poskytneme metodickou podporu.  

Nad akčním plánem jsme se scházeli mimo jiné se soc. odborem a OSPODem, těší nás 

spolupráce s Nepomukem, Poříčím a Měú Blovice.  Pracovní skupina Sociální začleňování 

akceptovala kromě návrhů sociálních odborů i analýzu problémů a potřeb obcí MAS SJN a 

výsledek je akční plán, který máte před sebou. 

Michal Arnošt seznámil přítomné s oblastmi podpory: první je přímá soc. pomoc (aktivity 

jako šatní skříň, potravinová banka), druhá oblast vzdělávání a práce z mládeží.  

Příklady jsou: 

Klub přímo zde (Žinkovy) – reakce na místní potřebu – otevřený klub 

English club tady v Žinkovech i v Měcholupech, doučování  

Vyskočila nám nová CS Rodiče samoživitelé – chceme se zaměřit i na tuto skupinu. 

Rádi bychom se ještě rozrostli do dalších 2 obcí, ale bohužel finanční alokace je nízká.  

Adéla Mašková doplnila, že bohužel ne všechny potřeby budou pokryty, AP je pouze návrh, 

ze kterého bude vycházet projekt na období 2023-2025. 

Hlasování o schválení Akčního plánu OPZ+ 

Pro: 20                     proti: 0                     zdržel se: 0 

 

5. Výzva PRV v rámci přechodného období – informace 

Michal Arnošt informoval přítomné o změně termínu vyhlášení výzvy PRV v přechodném 

období. Výzva bude vyhlášena se zpožděním na přelomu leden-únor 2023,   u 

komplikovanějších projektů už je možné začít s konzultacemi. Doklady platí viz stránky 

MAS. 

Adéla Mašková doplnila informace o výzvách na webu: výzvy, které jsou aktivní, jsou 

oranžové, ukončené výzvy jsou modré. Další aktivní výzva je Startér, pokud znáte někoho 

ve svém okolí, prosím posílejte dál. Všichni již jistě víte, že se jedná o pilotní projekty pro 

mladé částka podporu jednoho projektu činí cca 10.000,- .  

6. Informace o činnosti  

Adéla Mašková uvedla, že je potřeba naše činnosti pro mladé  trochu více koncepčně 

uchopit a dávat o naší činnosti pro ně více na vědomí.  

Máme asi 5 aktivit pro mladé a je to na dlouhodobé spolupráci s námi od 9 let v AJ klubu až 

do 18, kdy mohou přes nás vyjet do světa jako dobrovolníci.  



 

  

Pavlína Jandošová uvedla, že v projektu MAP navazujeme spolupráci v kontextu území. 

O naší činnosti pravidelně informujeme na FB stránkách a na stránkách MAS.  

Na stránkách MAS v sekci Události naleznete poslední věci, co se odehrály, nebo jsou 

zrovna aktuální. FCB nejživější médium, které informuje o tom, co se děje 

V projektu MAP III budou fungovat jen pracovní skupiny, po 7 letech realizace, kdy jsme 

podporovali učitele a dodávali jsme různé lektory, přišla doba, kdy je třeba začít pracovat 

na vizích a strategiích škol, abychom mohli konstatovat, že aktivity, které jsme pro ně 

pořádali k něčemu vedou. Dochází k rozdílům v rámci regionů ale i v jednotlivých školách. 

Máme spoustu aktivních učitelů v jednotlivých školách, bohužel tito učitelé vyčnívají, ale 

celek pokulhává. Chceme plošněji zvýšit kvalitu vzdělávání napříč školami. 

Projekty Erasmus+: projekty drží cash flow, lidi z území vyrazí na zkušenou, zjistit, jak se řeší 

podobné problémy jinde v Evropě.   

V současné době nám chybí mladí leadři, kteří by s naší pomocí projekt realizovali. 

Martina Krumholcová: Kam se dá vyrazit jako dobrovolník? 

Adéla Mašková: Do EU + partnerské země. Databázi zapojených zemí naleznete na 

stránkách MAS. Aktuálně máme 1 slečnu ve Španělsku, 10 měsíců jazyková vybavenost,  

Prostor pro dotazy: 

Pavel Motejzík: Jaká je budoucnost MAS, až podpora strategií CLLD kompletně skončí? 

Adéla Mašková: Podpora neskončí, ale bude mnohem větší spoluúčast na provoz MAS a 

projekty podpořené v rámci SCLLD.  

My jako zapsaný spolek můžeme oprávněně žádat kamkoli, SCCLLD je pro nás jen jednou 

z mnoha aktivit.   

Jindřich Jindřich: Máme malé území. Zvažujeme i otázku, jestli budou schopny obce v území 

platit za své členství. 

Adela Mašková: Vedlejší aktivity nás připravují na to, že SCLLD jednou skončí, snažíme se 

vytvářet i další partnerství, než je jen podpora žadatelům, abychom byli na tuto situaci 

připraveni. 

Jindřich Jindřich: jednání s obcemi o návratných půjčkách bylo složité, pokud se o to 

budeme pokoušet znovu nebude to ani tentokrát jednoduché. MAS s větším počtem 

obyvatel to mají trochu jiné, v tomto případě jednodušší.  

Leoš Kubový: Na stáži ve Skotsku v r. 2007 nám říkali, že tam musela SCVO začít víc jednat 

s municipalitami a posílit rozpočty, aby se dali tato témata rozvoje území řešit.  

Adéla Mašková: Kde bude zájem o spolupráci, jsme připraveni, obce mají zázemí, my 

můžeme dodat know how.  



 

  

7. Diskuse 

Mirka Brožová: chtěla bych vás pozvat jménem starostky Neuraz Marušky Svejkovské do 

nově otevřeného letního kina v Neurazech.  Dnes večer promítají film Betlémské světlo, 

přičemž účast přislíbil i režisér filmu pan Jan Svěrák.  

Jindřich Jindřich: Mějte se hezky, děkujeme za účast a doufám, že přijdete příště opět 

v takovém hojném počtu.   Krásné léto všem a hezký večer.   

 

Zapsala dne 29.06.2022: Veronika Grossová               . …………………………………….. 

Ověřila:                                 Adéla Mašková                     ………………………………………. 

Schválil:                                Jindřich Jindřich                   …………………………………………………                                                             


